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Spelberoendes Riksförbund (SBRF) har tagit del av promemorian Höjd spelskatt. 

 

I promemorian föreslås att punktskatten på spel höjs från 18 procent till 22 procent av behållningen  

för varje beskattningsperiod, vilket medför ändringar i lagen (2018:1139) om skatt på spel. 

 

Med anledning av promemorians förslag vill Spelberoendes Riksförbund (SBRF) anföra följande; 

 

I promemorian beskrivs den avvägning som görs beträffande storleken av punktskatten och förväntad 

kanaliseringsgrad. I sammanhanget önskar SBRF särskilt understryka vikten av en hög 

kanaliseringsgrad då både de spelansvarsåtgärder som åligger de licenserade spelbolagen, och det 

faktum att funktionen Spelpaus verkar mot licenserade spelbolagen. Bägge delarna är av stor vikt för 

förbundets problemspelande och/eller spelberoende medlemmar. 

 

Vidare beskrivs i promemorian en genomförd konsekvensanalys utifrån en rad aspekter, under Övriga 

effekter refereras till undersökningar som genomförts av Spelinspektionen (Spelvanor online 2023) 

och Folkhälsomyndigheten (Swedish longitudinal gambling study 2021).  

 

SBRF anser härvidlag att promemorians förslag och dess sociala effekter här bör belysas i mer detalj, i 

promemorian anges exempelvis att Statistiken om förekomsten av spel innehåller inte någon 

information om hur stora belopp som omsätts av olika spelande grupper. SBRF erfarenhet är och 

menar i sammanhanget att gruppen av problemspelande/spelberoende är en relativt liten spelande 

grupp men med betydande belopp i omsättning. Ovanstående faktum leder även till en betydande 

social och ekonomisk påverkan för både problemspelande/spelberoende, medberoende och anhöriga 

vilka SBRF representerar.               

  

Avslutningsvis vill SBRF framföra att förbundet gärna bidrar med sina perspektiv, som ett 

komplement till aktuella myndigheter, vid utarbetande av kommande lagförändringar inom 

spelområdet generellt. Att härigenom utveckla beskrivningarna av de sociala effekter som vi ser 

genom vår verksamhet är nödvändiga att ta en ökad hänsyn till vid kommande regleringar av 

spelmarknaden i stort.  

Oavsett skattesats anser SBRF att delar av skatteintäkter hänförliga till spel även bör öronmärkas och 

utgöra exempelvis organisationsbidrag till spelförebyggande verksamhet.  
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